
Α Π Ο Σ Π Α Σ Μ Α 
Από το υπ’ αριθ. 9/2008 πρακτικό συνεδρίασης 
του Δημοτικού Συμβουλίου του Δήμου Βέροιας 

 
Αρ. απόφ. 263/2008 
                                                      

Π ε ρ ί λ η ψ η 
Επιβολή και καθορισμός ύψους 
προστίμου στην SPRIDER Α.Ε. παραβάτη 
αυθαίρετης διαφήμισης. 

 
       Σήμερα 12 Μαϊου του έτους 2008 ημέρα της εβδομάδας Δευτέρα και ώρα 
20:00 συνήλθε σε τακτική συνεδρίαση το Δημοτικό Συμβούλιο στην αίθουσα 
συνεδριάσεων του Δημοτικού Συμβουλίου Βέροιας, Μητροπόλεως 46, στο 
Δημαρχείο, ύστερα από την με ημερομηνία 8-5-2008 γραπτή πρόσκληση του 
Προέδρου που δόθηκε σ’ όλους τους Συμβούλους, τους Προέδρους Τοπικών 
Συμβουλίων, τον Πρόεδρο του Τοπικού Συμβουλίου Νέων και στην Δήμαρχο, 
ύμφωνα με το άρθρο 95 του Ν. 3463/2006 «Κύρωση του Κώδικα Δήμων και 
Κοινοτήτων και το άρθρο 7 του Ν. 3443/2006. 
 Αφού διαπιστώθηκε  ότι παραβρίσκεται η Δήμαρχος και ότι υπάρχει νόμιμη 
απαρτία αφού επί συνόλου 27 μελών βρέθηκαν παρόντα  23 μέλη. 
          Παρόντες                                            Aπόντες                         Παρόντες  Πρόεδροι Τ.Σ. 

1. Μ. Σουμελίδης Σ. Παναγιωτίδης Σ. Διαμαντής 
2. Δ. Δάσκαλος Ι. Ακριβόπουλος  
3. Τ.  Χατζηαθανασίου Μ. Τσιαμήτρου Απόντες Πρόεδροι Τ.Σ. 
4. Γ.  Μιχαηλίδης Γ. Ορφανίδης Ι. Καπετανίδης 
5. Π. Παυλίδης   Σ. Κρομμύδας 
6. Π. Τσαπαρόπουλος   Η. Σοφιανίδης 
7. Σ. Μηλιόπουλος   Π. Ποταμόπουλος 
8. Ν. Μωυσιάδης   Π. Πιτούλιας 
9. Α. Δελαβερίδης   Γ. Μανακούλης 

10. Α.  Τσιάρας   Β. Ρήσσου 
11. Ν. Τσιαμήτρος   Ι. Ταρασίδης 
12. Ν. Μαυροκεφαλίδης    
13. Κ. Συμεωνίδης   Παρών Πρόεδρος Τ.Σ. Νέων 
14. Μ. Τρανίδης   Κ. Καπανίδης 
15. Α. Παπαστεργίου  

ΣΗΜΕΙΩΣΗ: 1) Κατά την προ ημερήσιας διάταξης συζήτηση 
προσήλθαν οι κ.κ. Μ. Σουμελίδης, Ε. Σοφιανίδης, Ε. Γουναράς 
και αποχώρησαν οι κ.κ. Χ. Γεωργιάδης, Ι. Καλαϊτζίδης. 
2) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 255/2008 απόφασης 
αποχώρησαν οι κ.κ. Α. Παπαστεργίου, Ε. Σοφιανίδης. 
3) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ.256 /2008 απόφασης 
προσήλθε ο κ. Α. Παπαστεργίου και αποχώρησε ο κ. Α. 
Δελαβερίδης. 

16. Γ. Κάκαρης 
17. Χ. Σκουμπόπουλος 
18. Χ. Γεωργιάδης 
19. Β. Γιαννουλάκης 
20. Ε. Σοφιανίδης 
21. Μ. Σακαλής 
22. Ε. Γουναράς 4) Κατά  τη  συζήτηση της υπ’ αριθ. 277/2008 απόφασης 

προσήλθε ο κ. Β. Γιαννουλάκης.  23. Ι. Καλαϊτζίδης 
 



 
Στη συνέχεια ο πρόεδρος εισηγούμενος το 8ο θέμα της ημερήσιας διάταξης 

έθεσε υπόψη του συμβουλίου το από 23-4-2008 εισηγητικό σημείωμα της Δημάρχου, 
που έχει ως εξής: 

Με την από 29/19-4-2008 έκθεση βεβαίωση παράβασης της ειδικής 
υπηρεσίας (Δημ. Αστυν.) του δήμου, η SPRIDER Α.Ε. προέβη την 19η Απριλίου σε 
αυθαίρετη διαφήμιση στις οδούς Εληάς – Θεσ/νίκης – Στρατού – Ν. Περιφ. Οδό 
κ.λ.π. τοποθετώντας αφίσες σε κολώνες της ΔΕΗ διαφημίζοντας το κατάστημά τους 
«SPRIDER» με θέμα «ΑΝΑΚΑΙΝΙΣΜΕΝΟ ΚΑΤΑΣΤΗΜΑ SPRIDER». 

Σύμφωνα με τις διατάξεις εδαφίου ε) της παρ. 1 του άρθρου 2 του Ν. 2946/01 
«….απαγορεύεται σε γέφυρες, σήραγγες, το κατάστρωμα δρόμων και πεζοδρομίων, 
καθώς και στύλοι και υποσταθμοί εγκαταστάσεων κοινής ωφέλειας». 

Με τις διατάξεις των παρ. 2 και 3 του άρθρ. 8 του Ν. 2946/01 επιβάλλεται με 
απόφαση του δημοτικού συμβουλίου, χρηματικό πρόστιμο για αυθαίρετη διαφήμιση 
ποσό από 1.467,35 € μέχρι 29.347,03 €. 

Υστερα από τα παραπάνω παρακαλείται το Δημ. Συμβούλιο να αποφασίσει 
σχετικά. 

Και κάλεσε το συμβούλιο ν’ αποφασίσει σχετικά. 
Δήμαρχος: Με το Sprinter είχαμε μία περιπέτεια Σαββατοκύριακου, απολύτως 

απαράδεκτη όπου παίζαμε έναν κλεφτοπόλεμο. Γέμισε ο τόπος, υπήρξε η αντίδραση 
του Εμπορικού Συλλόγου, ήρθαμε σ΄ επαφή με το κατάστημα και δεσμεύτηκαν 
αμέσως να κατεβάσουν μόνοι τους τις αφίσες, αφού ήταν Σαββατοκύριακο και δεν 
είχαμε προσωπικό, είδαμε ότι μας κοροϊδεύουν, δηλ. από τη μία κατέβαζαν κι από 
την άλλη ξανακολούσαν, πληρώσαμε εκείνη την ημέρα προσωπικό για να κατεβάσει 
τις αφίσες, οι οποίες ξαναπεράστηκαν από αυτούς τη νύχτα, την άλλη μέρα Κυριακή 
ήταν κόκκινη όλη η πόλη και όλη η περιφερειακή οδός κ.λ.π. και παίζαμε έναν 
πόλεμο μέχρι το τέλος. Εγώ προτείνω το ανώτερο, επιτέλους για να σωφρονιστούν 
κάποιοι άνθρωποι. Δεν μπορούν να κοροϊδεύουν την Δημοτική Αρχή. Μπορούσαν να 
μας πουν ότι θα συνεχίσουν να κολλάνε κ.λ.π. και να έρθουν να το συζητήσουμε. 
Από τη στιγμή όμως που λένε ότι θα τις κατεβάσουν αυτοί, να μην κάνουμε εμείς 
τίποτα και μας έχουν να περιμένουμε κ.λ.π. αισθάνομαι και δεν σας το περιγράφω 
όλο το σκηνικό το οποίο ήταν εκνευριστικότατο και απαξιωτικότατο για τον 
οποιονδήποτε δήμαρχο και οποιονδήποτε δήμο. 

Πρόεδρος: Τοποθετήσεις. 
Χατζηαθανασίου: Εδώ πραγματικά προκαλείται το κοινό αίσθημα, ο 

άνθρωπος δεν έχει συναίσθηση και προκαλεί κι οπότε θα συμφωνήσω απόλυτα για το 
ανώτερο ποσόν. Όμως, κατά περιόδους έρχονται διάφορα τέτοια έγγραφα για επιβολή 
προστίμων για παράνομες διαφημίσεις κι αυτή την ιστορία την επόμενη φορά εγώ δεν 
θα την ψηφίσω για τον απλούστατο λόγο ότι ή θα κάνουμε συνολική ρύθμιση του 
προβλήματος των παρανόμων διαφημίσεων μ’ ένα συνεργείο το οποίο θα αναλάβει, 
εφόσον προειδοποιήσει όλες τις διαφημιστικές εταιρίες και τους δώσει το ανάλογο 
χρονικό διάστημα έστω κι ενός χρόνου κι από εκεί και πέρα ο δήμος θα αναλάβει τις 
υποχρεώσεις του για να νοικοκυρέψει την πόλη, να βγάλει ένα συνεργείο για να 
νοικοκυρέψει πεζοδρόμια και λοιπούς χώρους από τις παράνομες διαφημίσεις. 
Ευκαιριακά πρόστιμα νομίζω δεν λύνουν το πρόβλημα κι αντίθετα μπορούν να 
δημιουργήσουν και τις υπόνοιες ότι κάνουμε ρουσφέτια, τους ημέτερους τους 
αφήνουμε και τους άλλους τους πολεμάμε. Άρα λοιπόν θα πρέπει συνολικά να 
ρυθμιστεί. Σε καμία περίπτωση κα Δήμαρχε δεν θα μπορούσα να διανοηθώ ότι θα 
μπορούσε να υπάρχει τέτοιο θέμα όμως άθελα δημιουργεί την προέκταση αυτού του 
συλλογισμού ενός συμπολίτη μας. 



Σουμελίδης: Όσον αφορά τον δεύτερο επενδυτή με τον οποίο είχαμε τα 
επεισόδια είναι γεγονός ότι τις αφίσες μέσα από την πόλη τις κατέβασαν αυτοί όμως 
περιφερειακά τρέχαμε όλο το Σαββατοκύριακο. Θα πρότεινα και σ΄ αυτή την 
περίπτωση να βάλουμε το χαμηλότερο πρόστιμο και με την προϋπόθεση όλα αυτά να 
λυθούν έτσι όπως πρότεινε ο κ. Χατζηαθανασίου. 

Τρανίδης: Επειδή έχω γνώση του θέματος, θα έλεγα κι εγώ για το ανώτερο 
πρόστιμο που μπορούμε να επιβάλουμε. Ενημερώθηκα από τον κ. Γρηγόρη Ντόντη 
ότι αυτός ο κύριος ενώ είχε πάρει άδεια για Κυριακή βράδυ να κάνει τις 
αφισσοκολήσεις σε συγκεκριμένο χώρο γέμισε όλη τη Βέροια με αφίσες και τους 
δρόμους γύρω από τη Βέροια σε κολόνες της ΔΕΗ. Ο Εμπορικός Σύλλογος δια του 
προέδρου του κ. Κοντογουλίδη ενημέρωσε την κα Δήμαρχο, βγήκαν τα συνεργεία και 
τα δικά μας και τα δικά του αλλά το βράδυ του Σαββάτου και της Κυριακής πάλι τα 
κόλλησε. Πρότασή μου είναι να επιβληθεί το ανώτερο πρόστιμο που μας δίνει 
δικαίωμα ο νόμος. 

Πρόεδρος: Ποιοι συμφωνούν με την πρόταση της Δημάρχου για επιβολή του 
ανώτατου προστίμου που προβλέπει ο νόμος; 

Υπέρ της πρότασης αυτής ψήφισαν 12 σύμβουλοι: 
Τ. Χατζηαθανασίου, Γ. Μιχαηλίδης, Π. Παυλίδης, Π. Τσαπαρόπουλος, Σ. 
Μηλιόπουλος, Α. Τσιάρας, Ν. Τσιαμήτρος, Ν. Μαυροκεφαλίδης, Κ. Συμεωνίδης, Μ. 
Τρανίδης, Α. Παπαστεργίου, Γ. Κάκαρης. 
 Πρόεδρος: Ποιοι συμφωνούν με την πρόταση του κ. Μ. Σουμελίδη για 
επιβολή του κατώτατου προστίμου; 

Υπέρ της πρότασης αυτής ψήφισαν 5 σύμβουλοι: 
Μ. Σουμελίδης, Δ. Δάσκαλος, Χ. Σκουμπόπουλος, Μ. Σακαλής, Ε. Γουναράς. 
 Λευκή ψήφο έδωσε ο σύμβουλος Ν. Μωυσιάδης. 

Το Δ.Σ. μετά διαλογική συζήτηση αφού έλαβε υπόψη: 
1.- Το από 23-4-2008 εισηγητικό σημείωμα της Δημάρχου. 
2.- Την από 29/19-4-2008 έκθεση βεβαίωση παράβασης της Δημοτικής Αστυνομίας. 
3.- Ότι η παραπάνω εταιρεία προέβη σε αυθαίρετη διαφήμιση του καταστήματός της 
τοποθετώντας αφίσες σε στύλους εγκατάστασης κοινής ωφέλειας (Δ.Ε.Η.). 
4.- Τις προτάσεις της Δημάρχου και του δημ. συμβούλου Μ. Σουμελίδη. 
5.- Το αποτέλεσμα της ψηφοφορίας.  
6.- Τις διατάξεις των παραγράφων 2 & 3  του άρθρου 8 του Ν. 2946/01. 
 

Αποφασίζει Κατά Πλειοψηφία 
 
 Α) Εγκρίνει την επιβολή προστίμου στην SPRIDER Α.Ε. λόγω παράβασης 
των διατάξεων υπαίθριας διαφήμισης και ειδικότερα επειδή προέβη σε αυθαίρετη 
αφισοκόλληση για τη διαφημιστική προβολή του καταστήματός της τοποθετώντας 
αφίσες σε στύλους εγκατάστασης κοινής ωφέλειας (Δ.Ε.Η.). 
 Β) Καθορίζει το ύψος του παραπάνω προστίμου στο ποσό των € 29.347,03, το 
οποίο και θα αποδοθεί στο Δήμο Βέροιας. 
 
 
 



 
Η απόφαση έλαβε αύξ. αριθμό  263 / 2008 

.............................................................................................………................................. 
 Αφού εξαντλήθηκαν τα θέματα της ημερήσιας διάταξης λύθηκε η συνεδρίαση 
συντάχθηκε το πρακτικό αυτό και υπογράφηκε ως εξής: 
 
O  ΠΡΟΕΔΡΟΣ  ΤΑ  ΜΕΛΗ   

 Μ. Σουμελίδης Χ. Σκουμπόπουλος 
 Δ. Δάσκαλος Χ. Γεωργιάδης 

 Τ.  Χατζηαθανασίου Β. Γιαννουλάκης 
ΠΕΤΡΟΣ ΤΣΑΠΑΡΟΠΟΥΛΟΣ Γ.  Μιχαηλίδης Ε. Σοφιανίδης 

 Σ. Μηλιόπουλος Μ. Σακαλής 
 Ν. Μωυσιάδης Ε. Γουναράς 
 Α. Δελαβερίδης Ι. Καλαϊτζίδης 
 Α.  Τσιάρας   

Ο ΓΡΑΜΜΑΤΕΑΣ Ν. Τσιαμήτρος   
 Ν. Μαυροκεφαλίδης   
 Κ. Συμεωνίδης   
 Μ. Τρανίδης   

ΠΑΥΛΟΣ ΠΑΥΛΙΔΗΣ Α. Παπαστεργίου   
 Γ. Κάκαρης   
     
     
  ΠΡΟΕΔΡΟΙ ΤΟΠΙΚΩΝ 

ΣΥΜΒΟΥΛΙΩΝ 
  

 Σ. Διαμαντής   
     
  ΠΡΟΕΔΡΟΣ ΤΟΠΙΚΟΥ 

ΣΥΜΒΟΥΛΙΟΥ ΝΕΩΝ 
  

 Κ.  Καπανίδης   
 

Ακριβές απόσπασμα 
Βέροια  26-5-2008 

Ο Αναπληρωτής Δημάρχου 
 
 
 

ΓΕΩΡΓΙΟΣ ΜΙΧΑΗΛΙΔΗΣ 
 


